
RESULTATS DE LES ENQUESTES DE SATISFACCIÓ SOBRE L’ESCOLA 

BRESSOL MUNICIPAL DE ROCAFONDA. 

  

 

A la pregunta: En termes generals com valoreu el servei de l'escola bressol, en una 
escala del 0 al 10, tenint en compte que el 10 és la puntuació més alta. Les  
respostes en percentatges han estat aquestes: 

 

 

Quins aspectes de l'escola bressol valoreu més positivament? Quins creieu que 
caldria modificar o introduir? 

Les respostes en termes generals han estat les següents: 

ASPECTES POSITIUS: 

El millor és l'atenció, el tracte, la  proximitat i l'entrega de tot l'equip de l'escola.  

 

El projecte pedagògic, la visió que tenen dels infants, el tracte i el bon fer de les 

mestres, les instal·lacions... 

 

ASPECTES A MILLORAR: 

Cal reduir les ràtios per educadora. Amb 20 infants de 2/3 anys és impossible poder dur 

a terme les activitats previstes i oferir l'atenció que es mereix aquesta edat. 

 

No donar segons quins aliments als infants com sucres o xocolates abans dels 3 anys 

tal i com especifica la guia de l'alimentació saludable a la primera infància de la 

Generalitat. 
 



 

Com heu viscut els primers dies d'escola bressol? 

- Molt bé i s'ha adaptat prou bé també. 

- Malament. No poder fer adaptació al nou espai després del confinament del curs 

passat ha estat dramàtic. Pel nostre fill i per a nosaltres, que hem hagut de 

deixar-lo a la porta de l'espai (o de l'escola) plorant i sense poder-li donar una 

explicació coherent. 

- Va mancar període d'adaptació es podia fer a l’aire lliure. 

- Molt tranquils, confiàvem en que el nostre fill estaria ben atès. 

- Amb angoixa, per no poder participar més, i acompanyar millor els infants per 

culpa de la covid-19. Però amb la tranquilitat de que ha estat molt ben 

acompanyat. 

- Bé, s'ha trobat a faltar l'adaptació per les mesures del covid. 

- Amb molta il·lusió i tranquil·litat perquè les educadores ens han acompanyat de 

la millor manera. 
 

Si us plau, assenyaleu la casella que correspongui a l'opinió que teniu respecte als 
temes tractats a les preguntes següents (tenint en compte que el 5 és la puntuació 
més alta): 

 

Si utilitzeu el servei de menjador de l'escola bressol cada dia, algun dia de la 
setmana o esporàdicament, com valoreu els següents aspectes? 

 

Altres comentaris: 

En termes generals estem molt contents amb l'escola 

Creiem que faria falta més inversió econòmica en aquest sector. Reformar algunes 

instal·lacions, renovar materials... Sovint els més petits són els més oblidats i es treu 



valor a tot allò que passa a dintre l'escola bressol. I tal i com ja he comentat 

anteriorment, abaixar les ràtios, aprofitant que la natalitat ha disminuït. 

Estaria bé valorar que l'alimentació de l'escola fos tota de temporada, de proximitat i 

ecològica. Menjar amanida de tomàquet a ple desembre no és quelcom que vulguem ni 

pels nostres fills ni pel planeta. 
 


